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Jaarverslag Medezeggenschapsraad Basisschool de Notenbalk 
schooljaar 2021-2022 
 
 

Inleiding 

 
In het onderwijs is de zeggenschap zo geregeld dat zowel personeelsleden als ouders invloed 
kunnen uitoefenen op het beleid van de school en de uitwerking ervan. Hiertoe heeft de 
school een Medezeggenschapsraad (MR). Ook binnen de Stichting Kalisto waar de Notenbalk 
is aangesloten is er zeggenschap. Bijna iedere school van de Stichting heeft een afgevaardigde 
in de Gemeenschappelijke Medezeggenschapsraad (GMR). 
 
De samenstelling van de MR was dit jaar als volgt: 
Afvaardiging personeel:   
Laura Jacobs 
Marlene van den Blink 
     
Afvaardiging ouders:   
Mariëlle Verkleij 
Justin Bakx, 
Patrick Poelwijk (voorzitter) 
 
De MR van de Notenbalk heeft zes keer vergaderd gedurende het schooljaar.  
Een aantal onderwerpen komen elk jaar op de agenda en worden, indien nodig, van advies of 
instemming voorzien. De volgende onderwerpen zijn onder andere besproken: de begroting 
van school, de schoolgids, het nascholingsplan voor de leerkrachten, veiligheidsinspecties, de 
formatie voor het nieuwe schooljaar en de vakantieplanning. Daarnaast wordt de MR 
gevraagd (en ongevraagd) betrokken bij andere onderwerpen. Hieronder volgt een overzicht 
van een aantal onderwerpen van dit schooljaar. 
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Lerarentekort 
 
Tijdens verschillende vergaderingen is er met de directie gesproken over het lerarentekort en 
hoe dit bij de Notenbalk opgevangen kan/kon worden. 
De directie was in gesprek met Kalisto over het werven van nieuwe leerkrachten. 
De oudergeleding heeft advies gegeven naar de directie, als het voor zou komen als er geen 
leerkracht zou zijn en de kinderen naar huis gestuurd zouden worden. 
 
 
RI&E 
 
We zijn tot de conclusie gekomen dat de arbeidsomstandigheden binnen de Notenbalk goed 
zijn. Een verbeterpunt is het BHV-plan, deze is verouderd. De directie is hier mee aan de slag 
gegaan om het BHV te vernieuwen. 
 
 
Corona 
 
 
Afgelopen jaar, was Corona een veel besproken onderwerp. 
Doordat de klassen niet gemengd mochten worden is het unitonderwijs tijdens de 
coronaperiode stil komen te liggen. Het team heeft wel aangegeven dat als er weer in units 
gewerkt mag worden, dat er hier weer direct in geïnvesteerd wordt. 
Iedereen neemt de Coronamaatregelen op school heel erg serieus te nemen. De goede 
samenwerking en communicatie tussen ouders en leerkrachten is hierin fijn.  
 
 
Verbouwing 
 
De directie heeft aangegeven dat er een interne verbouwing zou plaats vinden, omdat de 
Notendop verouderd is. De MR is hierin meegenomen door de directie en de plannen zijn aan 
de MR kenbaar gemaakt. De gemeente heeft goedkeuring gegeven op de plannen en de 
Notendop zal halverwege 2022 dan ook worden gesloopt. 

 
 
GMR (Gezamenlijk MR van Kalisto) 
 
Omdat het dit jaar moeilijk is geweest voor de Notenbalk om een ouder aan de GMR te laten 
deelnemen. In overleg met het de secretaris van de GMR is dan ook besloten om dit voor dit 
jaar geen deel te nemen aan de GMR. De MR van de Notenbalk heeft contact gehad met de 
afgevaardigde aan de GMR van de Bavo. Met hem zijn de punten besproken en hij heeft ook 
uitleg gegeven aan de MR van de Notenbalk, wat de GMR inhoud. 
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Speerpunten MR 

 
Een speerpunt van de MR was dit jaar om haar  zichtbaarheid te vergroten bij de ouders 
onder de aandacht te brengen. Inmiddels heeft de MR heeft een eigen account gekregen op 
Social Schools en hoopt via dit medium meer aandacht te krijgen. 
Daarnaast is een communicatieplan opgesteld en zal hier verder aandacht aan worden 
besteed. 

 
Budget MR 

 
Uit de basiscursus voor MR is gebleken dat de MR per jaar een budget heeft. 
De afgelopen jaren bleek in de begroting een standaard bedrag opgenomen te zijn. 
Het budget wat ter beschikking staat van de MR, zoals beschreven in de CAO primair 
onderwijs ligt hoger dan door de directie begroot voor 2022. 
De MR heeft tijdens vergaderingen aangeven naar de directie toe, om het bedrag voor de 
komende jaren aan te passen conform de CAO primair onderwijs. 
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Volgend schooljaar 

 
De vooruitblik naar volgend schooljaar:  
Binnen de oudergeleding zijn een aantal wijzigingen doorgevoerd: 
▪ Patrick Poelwijk heeft de MR verlaten 
▪ Steven Sietsma is toegetreden tot de MR 
▪ Rianne van der Veer is toegetreden tot de MR 

 
Verschillende punten die afgelopen jaar ter sprake zijn geweest en nog niet zijn afgerond, 
zullen komend jaar weer op de agenda komen. 
 
Tot zover dit jaarverslag. Wellicht niet volledig maar wel representatief voor de zaken waar 
de MR mee bezig is. Mocht iets hierin niet duidelijk zijn, dan zijn de MR-leden altijd bereid om 
dit toe te lichten. Informatie over de MR en de notulen van de vergaderingen zijn te vinden 
op de website van De Notenbalk.  
Mail ons: mr@bsdenotenbalk.nl 
 
Patrick Poelwijk 
Voorzitter MR de Notenbalk 

 
 

 


